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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenn i

Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek

„Racionális szempontok is érvényesültek-e az idei sz ő lőkivágási támogatás
odaítélésekor, vagy kizárólag a leggyorsabbak nyertek? ”
címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, azért tő le, mert e tárgykörben a kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idei sző lőkivágási támogatás odaítélésével kapcsolatban számos panasz érkezett hozzám .
Ez részben érthető , mert jóval több volt az igényl ő mint tavaly, miközben majdnem felére
csökkent a kivágható sző lő terület .
Az viszont már nem érthető, hogy miért hagyták figyelmen kívül a sző lőültetvények
megújítását, korszerűsítését és a gazdaságosságot szolgáló szempontokat .

Például :

- Kivágatják a 10 évnél alig régebben telepített, piacképes sz ő lőket, miközben a 20-40
éve telepített régi fajták megmaradnak .

Engedélyezik, támogatják a nagyobb szőlőtáblák közepén lévő sző lő tulajdon
kivágását, miközben a szántófölddel körülvett, ártéren fekvő , stb. szőlők kivágását
elutasítják .

- Elegánsan kifizetnek a jó term ő sző lők kivágásáért hektáronként 2-3 millió forintot ,
pedig ennyi pénzb ől 4-5 hektár valóban korszerűtlen, terhet jelent ő ültetvényt i s
felszámolhattak volna .

- Nem biztosítottak nagyobb teret, területet az alföldi, nem különösebben kedvező
adottságú ültetvények csökkentésére .



A panaszoknak bizonyára van alapja, mert kérdésemre a tárca szakemberei sem vitatták a
felvetés jogosságát . Ervként az uniós előírásoknak megfelel ő pályázati kiírás sajátosságait
említették, amelyben az elbírálás szinte egyedüli szempontja az, hogy kik nyújtották be előbb
az igényüket .

Kérdéseim :

- A tavalyi évhez képest miért csökkent felére a kivágható sző lő terület?

- Volt-e, van-e lehetőség a pályázati kiírás alapján szakmai szemponto k
érvényesítésére a támogatás odaítélésekor ?

- Jövőre is ilyen feltételekkel írják majd ki a sz ő lőkivágási támogatásról szóló
pályázatot ?

Tisztelettel várom válaszát!

1(4'44 ,

Farkas Imre
országgyűlési képviselő

Budapest, 2007 . október 16 .
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